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§ 1. Sammanträdet öppnas 

Ordföranden öppnade sammanträdet och hälsade alla välkomna. 

 

§2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§3. Val av protokolljusterare 

Carina Björklund utsågs att tillsammans med ordföranden justera 

dagens protokoll. 

 

§4. Föregående protokoll 

Protokollet läggs till handlingarna. 

 

§5. Stadsdelsförvaltningens pågående ärenden 

Jan Rönnberg informerar om den kommande servicebostaden i 

Norra Djurgårdsstaden som är klar för inflyttning vid månadsskiftet 

april/maj. Den består av sex lägenheter för personer med 

funktionsnedsättning. 

 

Vid nästa nämndsammanträde beslutar nämnden om remissvar 

gällande ärendet Kommissionen för ett hållbart Stockholm – 

lägesrapport av hållbarhetskommissionens arbete. Ärendet utgör en 

lägesrapport från kommissionens arbete och redogör för de fyra 

delrapporter som kommissionen utarbetat under 2016. De behandlar 

hållbar skolutveckling, ungas etablering på arbetsmarknaden, 

medborgarnas inflytande i stadens beslutsprocesser och det 

offentliga rummets betydelse för en socialt hållbar 

samhällsutveckling. Rådet för funktionshinderfrågor ges möjlighet 

att lämna synpunkter på ärendet. 

 

Resultaten redovisas vid kommande nämndsammaträde gällande de 

uppföljningar som gjordes 2016 av nämndens gruppbostäder enligt 

LSS som Nytida AB driver på entreprenad.  

 

§6. Övriga frågor 

Magnus Björkman är inbjuden för att berätta om 

parkmiljöavdelningens pågående och planerade arbete. I huvudsak 

redogjorde Magnus för följande: 

- Det kommer göras en upprustning av Ellen Keyes park 

- Vid Olaus Petriparken kommer lekplatsen att utökas. 

- Det planeras tillgänglighetshöjande åtgärder vid Trappstigen 

nära Gärdets tunnelbana. Arbetet påbörjas 2018. 

- Tessinparken ingår i nationalstadsparken. Norra delen av 

parken mot Askrikegatan kommer att bli mer naturlik med 

ängsmark och träd ska planteras. 
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- Kantstenar vid vissa platser i anslutning till Tessinparken 

ska sänkas för ökad tillgänglighet. 

- Plaskdammen i GA-parken ska förbättras. 

- Kastanjeallén vid Prins Bertils Allé ska förbättras genom 

ersättning av vissa träd. 

- I dialog med medarbetarna i Humlanhuset i Humlegården 

planeras mer aktiviteter runt anläggningen. 

- Förnyelser av olika blomsterplanteringar 

- Upprustning kommer framöver att göras av lekparken i 

Dianaparken i Hjorthagen. 

 

Anders Carlsson tar upp att han anser att gångstråket i mitten av 

Karlavägen mellan Sturegatan och Karlaplan behöver förbättras. 

När det regnar är det svårt att ta sig fram då det blir stora 

vattensamlingar och ”geggigt”. Magnus berättar att det inte är helt 

enkelt då det är svårt för vattnet att rinna undan och att gångbanan 

är lågt anlagd. Magnus tar med sig synpunkten. 

 

Elisabeth Aguado tar upp att det är för få papperskorgar vid 

Kampementsgatan, vilket gör att skräp kastas på marken och som i 

sin tur drar till sig råttor. Magnus tar med sig synpunkten. 

 

I nämndens verksamhetsplan finns en aktivitet gällande att det ska 

finnas utegym som är tillgängligt för alla. Under mötet diskuteras 

olika platser där det skulle kunna vara möjligt att anlägga ytterligare 

utegym. Rådet anser att det inte behöver vara så stort och 

omfattande, utan det räcker med ett mindre som är anpassat för 

personer med funktionsnedsättning. Magnus tar med sig 

synpunkten. 

 

Det är svårt för personer med funktionsnedsättning, med 

exempelvis rullatorer/rullstolar, att ta sig fram till odlingslådorna i 

Tessinparken. Magnus ska titta på den frågan också och om det går 

att förbättra. Det är viktigt att tänka på framkomligheten vid 

planering av odlingslådor framöver. 

 

Carina Björklund undrar hur det går med Stockholms Vattens 

planerade återbruksverksamhet i Hjorthagen/Norra 

Djurgårdsstaden. Jan informerar om att det finns en pågående 

process där bland annat stadsdelsförvaltningen ingår, men i 

dagsläget är inget klart. Rådet kommer att hållas informerade. 

 

Elisabet Aguado undrar om Östermalms stadsdelsförvaltning ingår i 

klimatprojektet Stocket återbruk. Jan uppger att det är 

serviceförvaltningen som kommer att driva det projektet. 
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Till nästa möte finns önskemål från rådets medlemmar att 

socialtjänstens anhörigkonsulent kommer och berättar om sin 

verksamhet. 

 

Elisabeth Aguado tar upp frågan om personer över 65 år och deras 

möjlighet till insatser inom socialpsykiatrin. Jan förklarar att det i 

riktlinjerna som är antagna av kommunfullmäktige anges att 

socialpsykiatrin vänder sig till personer till och med 64 år. Är man 

äldre så finns det möjlighet att ansöka om socialpsykiatriska 

insatser, men det är då äldreomsorgen som beslutar om insatsen. 

 

Jan Delvert har lämnat förslag till genomförande av nämnden 

antagna aktiviteten Inventering och dokumentation av tillgänglighet 

och utrymningsmöjligheter i samtliga lokaler där nämnden bedriver 

verksamhet. För att komma ingång med arbetet har Jan föreslagit att 

det skapas en arbetsgrupp. Följande medlemmar beslutas ingå i 

arbetsgruppen: Jan Rönnberg, Anne Menes, Hans Westerberg och 

Jan Delvert. 

 

Tillgänglighetsvandring kommer att genomföras i förvaltningens 

lokaler på Karlavägen 104 den 27 april kl 14.30. 

 

Dessutom är det inplanerat en tillgänglighetsvandring i Norra 

Djurgårdsstaden den 11 maj kl 13.00. Förvaltningen återkommer 

med förslag på rutt. Rådet föreslår att Trafikkontoret också är 

representerat vid vandringen. 

 

§7. Nästa sammanträde 

Nästa sammaträde äger rum den 23 mars. Önskemål att 

anhörigkonsulent Marianne Wickman bjuds in. 

 

Bilaga 

Protokoll från sammanträdet 2017-01-12 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


